

全國公證測試報告

(化學與微生物實驗室)

申請廠商 Applicant : 陳允寶泉食品股份有限公司
Chen Yun Pao Chuan Food Co., Ltd.
台中市中區自由路二段 36 號
No.36, Sec. 2, Ziyou Rd., Central Dist.,
Taichung City 400, Taiwan (R.O.C.)

報告號碼 Number : TWNC00890172
報告發行日期 Date : 2020 年 06 月 09 日



樣品敘述 Sample Description :

樣品名稱 Name of Sample	: 花采餅 Moji Yolk Pastry
批號 Batch No.	: 0577
製造日期 Manufacturing Date (MFG)	: --
有效日期 Expiry Date (EXP)	: 20200630
國內負責廠商 Responsible Domestic Company	: --
製造商 Manufacturer	: --
樣品數量 Sample Amount	: 4 件 4 Units
樣品保存方式 Sample Storage Condition	: 常溫 Room Temperature
樣品包裝狀態 Sample Received Status	: 市售完整包裝 Completed Package with All Needed
備註 Remark	: 以上資料除樣品數量及樣品包裝狀態外，皆由申請廠商提供 Besides the sample amount and sample received status, all information above was provided by the applicant.
收樣日期 Date Sample Received	: 2020 年 06 月 02 日
測試日期 Date Test Started	: 2020 年 06 月 02 日

測試內容 Test Conducted (標記 * 者為經衛生福利部認證之測試項目 * is MOHW accredited item) :

依據客戶要求執行以下測試，結果請參考附頁。

Following tests were conducted by applicant's request, for details please refer to attached pages.

審核者 Authorized by:

全國公證檢驗股份有限公司

On Behalf of Intertek Testing Services
Taiwan Limited

梁金源 K. Y. Liang

副總經理 Assistant General Manager



檢驗報告僅就委託者之委託事項提供檢驗結果，不對產品合法性作判斷。

Only test results from the conducted parameters applied by applicant are provided. No legitimacy of the product is determined.



第1頁 共3頁



測試內容 Test Conducted :

微生物檢測 Microorganisms

檢驗方法： 衛生福利部

Method 102 年 9 月 6 日部授食字第 1021950329 號公告 - 食品微生物之檢驗方法 - 大腸桿菌群之檢驗

MOHW Food No. 1021950329 Announcement (9/6/2013) - Methods of Test for Food Microorganisms - Test of Coliform bacteria

102 年 12 月 20 日部授食字第 1021951163 號公告 - 食品微生物之檢驗方法 - 大腸桿菌之檢驗。

MOHW Food No. 1021951163 Announcement (12/20/2013) - Methods of Test for Food Microorganisms - Test of *Escherichia Coli*.

檢驗結果：
Result

	定量極限(MPN/g) Limit of quantitation	檢出值(MPN/g) Result	限值(MPN/g)# Limit
* 大腸桿菌群 Coliform	3.0	陰性 Negative	$\leq 10^3$
* 大腸桿菌 <i>Escherichia coli</i>	3.0	陰性 Negative	陰性 Negative

: 依據衛生福利部 108 年 8 月 15 日衛授食字第 1071303671 號公告「一般食品衛生標準」
As per MOHW Food No. 1071303671 Announcement (8/15/2019) - Sanitation Standard for General Foods.

